
MT Vocklabruck (RAK) 
Zpráva trenéra: 

Datum: 2. 3. 2014 

Trenéři: Dušan Koza, Martin Pavlica 

Závodníci: 

Kategorie U14: 

Šimon Filipec (SKP Ova) 34kg  celkem 4 výhra 4 prohra 0 1.m 

Karolína Kubíčková (SKP Ova) 52kg   3  2  1 2.m 

Jan Král  (1.JCBO) 60kg   3  2  1 3.m 

Matěj Kresta (1.JCBO) 50kg   6  5  1 3.m 

Kategorie U16: 

Zuzana Janiczková (Třinec) 48kg   4  3  1 2.m 

Helena Szokalová  (Třinec) +70kg   3  3  0 1.m 

Kristýna Polášková (1.JCBO) 63kg   2  1  1 3.m 

Michael Raška      (1.JCBO) +81kg   4  4  0 1.m 

Radek Rýpar     (Závišice) 42kg   4  2  2 5.m 

 

Turnaj byl pořádán ve spolupráci 1.JC Baník Ostrava společně s RVŽ Ostrava. 

Turnaj se pořádal na šesti tatami a zúčastnilo se ho 561 závodníků kategorie U10, U12,U14 a U16 z 80 

klubů a 6 států (AUT, CZE, GER, SUI, SVK a CRO) 

Turnaj byl velmi dobře organizován, měl rychlý spád a plynulý průběh. Vyhlašování probíhalo 

nezvykle, za to však velmi trefně ihned po skončení váhové kategorie přímo na tatami, kde boje 

probíhaly. 

Turnaj končil něco málo po 18. Hodině. Domů jsme se vrátili před jednou hodinou ranní. 

Helena Szokalová: 

Všechny své utkání vyhrála na ipon. Jedno utkání udržela seoi nage, v druhém ouči gary a ve třetím, 

krásný přechod do ne waza soto maki komi- kesa gatame. Helenka se prezentuje velmi dobrým 



pohybem a rychlými nástupy do technik, kde soupeřky překvapuje právě velmi vysokou rychlostí. 

Moc pěkný sportovní výkon. 

Šimon Filipec: 

Tak Šimon to je rváč , to je jasné. Do turnaje od prvního utkání jasně prezentoval rvavé, rychle a 

technické judo, jak má zažité v sobě. Soupeřům moc šance nedával. Jen ve finále musel zabojovat, 

kde v závěru hodil hodnocení juko a po zásluze se stal vítězem váhy. Není co vytknout. Opravdu velmi  

pěkný výkon, bez výraznějších nedostatků. Byl jsem hodně spokojený s Šimonovým výkonem.  

Kristýna Polášková: 

Kristýna byla společně s Michalem Raškou členkou reprezentace ČR u 16 a na turnaj jela společně 

s nimi. Přesto si je dovolím zde do zprávy napsat. Kikinka první zápas zbytečně prohrála po vlastním 

zaváhání a nechala se hodit. V utkání o třetí místo si nádherným iponem spravila náladu. 

Zuzana Janiczková: 

Zuzka se prala nádherně. Až do finále došla zcela suverénně. Tam bohužel nestačila na reprezentační 

kolegyni Beranovou a prohrála na uči matu- ipon. Zuzka se předvedla krásnou ne waza. Bylo vidět, že 

na zemi přemýšlí a ví, co dělá. Také v postoji se pere hezky, jen někdy malinko pasivněji více 

v předkolu, než by bylo zdrávo. Takže se tolik nepředklánět!!! V konečném hodnocení Zuzku jen a jen 

chválím. 

Matěj Kresta: 

Pro Matěje náročný turnaj. Šel celkem šest utkání a jedno mimo soutěž, po špatném nastoupení do 

utkání . Ale poradil si s ním skvěle. Až na jedno zbytečné nalezení na záda soupeře, po kterém 

upadl na ipon ( seoi nage) se pral bez výraznějších chyb. Po zásluze a nádherných iponech ( O goši, O 

soto gary) obsadil zaslouženě třetí místo. 

Karolína Kubíčková: 

První zápas Karolínce moc nevyšel, ihned po zahájení turnaje, šla do prvních bojů a ne zcela 

zkoncentrovaná šla do boje. Prohrála ho po krátkém zaváhání na juko. Pak se však Karolínka otřepala 

a začala předvádět to, na co jsme u ní zvyklí. Po vybojovaném úchopu, soupeřky krásně ovládala 

rukama a nastupovala si do svých technik. Po dalších dvou výhrách jsem mohl konstatovat jen a jen  

spokojenost s předvedeným výkonem. Myslím, že i kajda byla nakonec spokojená . 

Jan Král: 

Králík se pral svým judem a byl úspěšný. První utkání výhra na ipon( tomoe nage). V semi finále 

nestačil na favorita váhy, kde upadl na nádherné Harai goši- ipon. V boji o medaile se však vytáhnul 

svižným výkonem a pohlídal si do konce získaný náskok. Spokojenost veliká. 

Radek Rýpar: 

Radek šel nádherný turnaj, i když by podle výsledků mohlo klamat, že tomu tak nebylo. Ve dvou 

prohraných utkání se jiskřilo, až oheň lítal . Svůj pohár smůly si však bohužel Radek vypil do dna. Po 

smolných prohrách odjížděl bez medaile. Ale chybělo jen trošku více štěstí. Ve vyhraných utkáních 



byla radost dívat se na ipony v jeho režii. Radkovi gratuluji k předvedenému výkonu. Byl jsem moc 

spokojený. 

Michael Raška: 

Řeknu na úvod jen toto: Přišel, viděl, zvítězil!!! 

Všechna utkání měla podobný průběh. Boj o úchop, vychýlení, hod, ipon čárka . Mezi chvaty střihl: 

harai goši, uči mata, harai maki komi…….. veliká pochvala za předvedený výkon. 

 

Závěrečné zhodnocení turnaje: 

Myslím, že akce se vyvedla na jedničku. Chtěl bych poděkovat spolupracujícím oddílům v našem 

regionu. Opět se ukázalo, že naše vazby jsou velmi silné a na veliké přátelské úrovni. Velmi si této 

korektní spolupráce vážím a jsem za ní nesmírně rád.  

Ještě jednou mi dovolte všem za skvělý turnaj poděkovat a už se těším na další podobné akce. 

Děkuji. 

V Ostravě 4. 3. 2014                                                              za trenéry  zpracoval: Dušan Koza  


